
                                                      Protokół 
        z posiedzenia Kapituły Odznaczeń Polskiego Związku Jeździeckiego 
 
W dniu 30 listopada 2019 roku, w Poznaniu, podczas Cavaliady, odbyło się 
posiedzenie Kapituły Odznaczeń Polskiego Związku Jeździeckiego, któremu 
przewodniczył Jacek Świgoń. W posiedzeniu uczestniczyli: 
- Maciej Kasperkiewicz 
- Janusz Okoński 
- Marcin Szczypiorski 
- Piotr Wawryniuk 
- Józef Zagor 
Nieobecni usprawiedliwieni: Wojciech Frankowski, Wanda Wąsowska, Radosław 
Wiszniowski. 
 
Kapituła przyjęła następujący porządek obrad: 
  1. Rozpatrzenie wniosków o nadanie honorowych odznak jeździeckich 
  2. Wolne głosy i wnioski 
 
Ad.1. 
W oparciu o regulamin nadawania honorowych tytułów i odznak jeździeckich 
rozpatrzono wnioski przesłane przez: 
Warmińsko-Mazurski  Związek Jeździecki         2 - wnioski 
Wielkopolski Związek Jeździecki                        2 - wnioski 
Warszawsko-Mazowiecki Związek Jeździecki    3 - wnioski 
 
Kapituła przyznała 
Polską Honorową Złotą Odznakę Jeździecką 
1. Paweł Pietrusiński  (wniosek Warszaw.-Mazowiecki WZJ, głos. - 6 za) 
 
Polską Honorową Srebrną Odznakę Jeździecką 
1. Mateusz Dadok              (wniosek Warszaw.-Mazowiecki WZJ, głos. - 6 za) 
2. Maciej Romanowski      (wniosek Warmińsko-Mazurski WZJ, głos. - 6 za) 
3. Roman Ruciński            (wniosek Wielkopolski WZJ, głos. - 6 za) 
4.Marcin Szabluk               (wniosek Warszaw.-Mazowiecki WZJ, głos. - 6 za) 
5.Wiesław Śniecikowski    (wniosek Warmińsko-Mazurski WZJ, głos. - 6 za) 
6. Henryk Jan Święcicki    (wniosek Wielkopolski WZJ, głos. - 6 za) 
  
Ad.2. 
W dyskusji prowadzonej w ramach wolnych głosów i wniosków, członkowie 
Kapituły jednogłośnie stwierdzili, że osoby wyróżnione Wielką Złotą oraz Złotą 
Odznaką Polskiego Związku Jeździeckiego, winny posiadać prawo wolnego wstępu 
na wszystkie imprezy jeździeckie w Polsce, odbywające się pod patronatem PZJ. 
Przewodniczący Kapituły, o uregulowanie powyższej sprawy, wystąpi do Prezesa 
PZJ. 
Postanowiono również, że członkowie Kapituły nadal będą dokonywali rozeznania w 



środowisku jeździeckim by osobom "w czasie właściwym" pominiętym, rozpatrzyć 
możliwość przyznania adekwatnego odznaczenia. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
                                                                    Przewodniczący Kapituły 
 
 
                                                                            Jacek Świgoń        
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